
 

 

 

Kontakt: 

Martin Faurholt, Skoleleder  martin.faurholt@holstebro.dk  96115701 

Lene B Jensen, Viceleder  lene.brunebjerg.jensen@holstebro.dk 96115710 

Hanne M Jensen, Sekretær  hanne.m.jensen@holstebro.dk 96115700 

Lene Pedersen, Bestyrelses fmd. lenevejle@hotmail.com  28432607 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 
D. 8.3.22. kl. 19.00 – 21.30 

  
Mødeleder: Martin 
Referent: Lene BJ 
Afbud:  
Forplejning: Søren  
Dagsorden Referat 

1. 
Indsatsområder/fly LBO 
 
Fremlæggelse samt drøftelse vedr. mål- 
og indholdsbeskrivelsen i SFO 
Hanne, Ditte og Julie deltager. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Oplæg: 
SFO’en og pædagogerne har haft forskellige roller i de 35 år SFO’en 
har eksisteret.  
Pt. har pædagogerne deres timer i skolen som støttetimer. 
 
Hvilken rolle vil SFO’en gerne spille i børnenes hverdag: 
Et sted hvor børnene bliver set og mødt som dem de er, et sted 
hvor de lykkes og har gode legerelationer på tværs af klasser. 
Et sted hvor de bliver inddraget, har mulighed for at tage 
selvstændige valg, tænke kreativt og støttet i selv at gå i gang.  
Et sted hvor rammerne er inspirerende, indbydende og hyggelige.  
Bindeled mellem skole og fritidsinteresser - vi sender/følger gerne 
børnene til fritidsinteresser 
Give børnene gode oplevelser, redskaber og færdigheder. 
Et sted med plads til rummelighed, mangfoldighed og 
forskellighed.  
Vi vil gerne bidrage med et helhedssyn på barnet ved at 
samarbejde med barnets lærere. 
 
Fremtidens SFO: 
Kan vi slå SFO1 og 2 sammen så alle børn er sammen på tværs af 
alder og aktiviteter. 
Hvordan kan vi udnytte SFO lokalerne og de voksnes ressourcer 
bedst muligt. 
Vil det fungere med en funktionsopdelt SFO. Hvordan kan vi stadig 
tilgodese de ældste, deres brug af telefoner, computere m.m. 
Et ønske om at det pædagogiske personale får fælles 
forberedelsestid til at forberede/planlægge aktiviteter, indretning, 
oprydning m.m. 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vedr. diverse udendørs projekter så har 
MF møde med Steen torsdag d. 10.3. 
 
 

 
Drøftelser i bestyrelsen: 
Styrken ved SFO er, at børnene bliver set på en anden måde.  
Der er mulighed for at få legerelationer og venskaber på tværs af 
klasser. 
Socialt samvær - være en del af fællesskabet. 
Hvis børnene tager hjem, sidder de ofte ved computeren. 
Forslag om flere planlagte aktiviteter der kendes af børn og 
forældre. 
Det kunne være faste dage med aktiviteter - evt. aldersopdelte. 
Ture ud af huset. 
Computer spilledage. 
Bestyrelsen ønsker, at SFO’en fylder mere på dagsordenen ved 
bestyrelsesmøderne. 
En repræsentant fra SFO kan inviteres med, når der er SFO punkter 
på dagsordenen. 
 
Forskellige dilemmaer blev drøftet: 
Hvem skal finansiere pædagogernes støttetimer i skolen? 
Sammensætning af pædagogens stilling - forskelligt fra år til år 
hvor mange supplerende timer der kan opnås i skolen. 
Hvad er pædagogernes primære job - hvor skal de bruge deres 
”krudt” 
Pædagogerne starter aktiviteter ”på bagkant” da de har timer i 
skolen optil SFO’en åbner. 
 
Ledelse og SFO personalet arbejder videre med ”fremtidens SFO2” 
og punktet kommer på bestyrelsesmøde igen i løbet af foråret. 
 
 
 
Projekterne: 
Leg på stregen skal tegnes op i skolegården. 
Der lægges flise i det gamle springvand i Solgården. 
En del rådne træer skal fældes i skoven. 
 

2. 
Info/ drøftelse af hverdagen i LBO - nye 
tiltag/ændring i praksis/ny  
 
 
Elevrådet: 
 
 
Børnehaven: 
 
 

 
 
 
 
 
Har ikke holdt møde 
 
 
Vi får en virksomhedspraktikant i 13 uger, 15 timer om ugen. 
To børn fra ældste gruppen er blevet interviewet af avisen 
Holstebro Onsdag om deres syn på køn. 



 

 
Skolen: 
Familieposer – der åbnes op for alle 
efter aftale med biblioteket.  
 
Projekt Maker Space. Kort info om 
projektet 
 
 
 
 
 
 
Emneuge  
 
 
 
 
 
 

 
 
Der kommer mere info ud 
 
 
Anders og Martin har været på inspirationstur. 
Anders uddannes som tovholder i udviklingsprojektet som løber 
over to år. 
Et nyt mindset hvor der arbejdes ud fra en innovativ tankegang og 
med teknologiforståelse. 
Der følger spændende udstyr med bl.a. en laserskærer og en 3D 
printer. 
 
”Minisamfund” 
Værksteder: 
Foreningsliv - nye sportsgrene - fællesskab 
Restaurant 
Genbrug 
Udeliv 
Kreativ virksomhed 
Funhall 

3.  
Nyt fra bestyrelsen: 
 
 
Nyt fra kontoret: 
First Agenda – status 
 
 

 
Intet  
 
 
 
Der kommer yderligere info 
 

4. 
Fra årshjulet: 
 
Trykning af årshjul: 
MF har været i kontakt med en grafiker 
fra kommunen, som er kommet med 
nogle løsningsmuligheder. Gennemgang 
og drøftelse 
 
Fremlæggelse af budget for LBO – (bilag 
eftersendes) 
 
Valg til bestyrelsen. Hvilket ”setup” 
ønsker bestyrelsen ift. at køre 
processen. Der er ikke nogen formelle 
krav fra forvaltningen. 

 
 
 
Forslagene var ikke umiddelbart brugbare, og vi skal også vurdere, 
hvor vigtig det er at få årshjulet trykt. 
Rasmus vil prøve at ”se” på det. 
 
 
 
Blev gennemgået. Ingen kommentarer. 
 
 
Susanne og Nikolaj er på valg for skolen og ønsker ikke at 
genopstille. 
Kirsten er på valg fra børnehaven og ønsker ikke at genopstille.  
Bestyrelsen ønsker at lave en video om bestyrelsens arbejde. 
Lene P kontakter Philip Lundgren Johannesen 
Susanne kontakter Torben Mondrup 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Arbejdsgruppe: alle forældrevalgte 
Martin og Lene sender skrivelse ud på AULA, når arbejdsgruppen 
ønsker det. 
 

6. 

Evt. 

 

Trafiksikkerhed ved busholdeplads og ny asfalt: 
Susanne har kontaktet Bibi Mundbjerg, der anbefaler, vi sender en 
mail til Susanne Ebdrup. Evt. Borgerforening, skole og hal i 
samarbejde. 
 
Forplejning næste møde - Esben 
 

7. 

Kommende møder 

 

 
 
 


